日期及時間 Date & Time

2025年6月5日(星期四) 上午8時至下午3時8am - 3pm on 5 June 2025 (Thursday) 開球禮於早上8時舉行 Tee-off ceremony at 8am

地點 Venue

香港哥爾夫球會伊甸球場 (粉嶺) Hong Kong Golf Club Eden Course (Fanling)

參賽資格 Eligibility

- 每隊最多4人,個人參加者將由大會作分組安排
- 個人獎項只限未曾代表所屬國家或地區參加高 球賽事的業餘球手角逐
- 職業球手及教練只可角逐隊際獎項
- 18歲以下參加者須由成人參加者陪同比賽
- Maximum of 4 players for each team. Individual players will be grouped into teams by the organiser
- Individual prizes will go to amateur players who have not represented their country or region
- Professional players and coaches are eligible for team competitions only
- Children aged under 18 should be accompanied by an adult player

賽制 新新貝利亞 Game Format New New Peoria

獎項 Awards

- 隊際總桿獎及隊際淨桿獎
- 男子組及女子組個人總桿獎、淨桿獎、最遠距離獎
- 男子組及女子組個人一桿、兩桿及三桿最近洞獎
- 一桿進洞獎(大會在賽事中指定球洞為得獎洞)
- Group Gross Score and Net Score
- Men's & Ladies' Gross Score / Net Score / Longest Drive
- Men's & Ladies' Nearest to Pin, Nearest to Pin on 2nd Shot & Nearest to Pin on 3rd Shot
- Hole-in-one (at a designated hole at the Tournament)

飲食安排 Food & Beverages

- 大會將提供自助早、午餐
- ・比賽期間自費享用球場內小食亭供應的飲品和 小食
- Complimentary morning & lunch buffet will be provided
- Drinks & snacks at half-way houses on the golf course during the Tournament are available at one's own expenses

服飾 Dress Code

高爾夫球運動服裝 Golf Attire

- 大會將提供Polo恤
- A polo shirt will be provided in the Tournament



如遇八號或以上熱帶氣旋警告信號/黑色暴雨警告信號,賽事取消。如遇閃電戒備/雷暴警告信號,球賽暫停。情況許可才恢復球賽。參賽隊伍如未能開球,當日開球時間將取消。

Inclement weather arrangements: For Typhoon Signal No. 8 or above / Black Rainstorm Warning Signal, event will be cancelled. For lightning alert / thunderstorm warning, play will be suspended. The event will resume under further instructions. All golfers who are delayed as a result of the first tee closure will lose their tee time.

保險及免責聲明:參賽人士須考慮安排足夠的個人意外、高爾夫球及第三者責任保險。龍傳基金不會就參賽人士在參與是次活動過程中所引致的任何損失、毀壞、受傷、第三者責任等,作出任何賠償或負上任何法律責任。

Insurance and indemnity: Players are advised to arrange adequate personal and golf insurance, as well as third-party liability cover. The Dragon Foundation will not be held responsible for any loss, damage, injury or legal liability arising from or in connection with this event.

*此單張使用環保紙印刷。
*This leaflet is printed on recycled paper.

看 龍傳基金 The Dragon Foundation



龍傳基金於2000年由香港特別行政區民政事務局、民政事務總署及香港青年協會攜手創立,並由獨立董事會管理。作為非牟利慈善機構,龍傳基金一直致力培育全球各地華人青年,透過一系列活動,提供機會讓華人青年共同探討全球性議題,交流分享,從而協助他們建立網絡,互相聯繫,成為明日的領袖。

The Dragon Foundation was set up in Hong Kong by the Home Affairs Bureau, Home Affairs Department of the Hong Kong Special Administrative Region Government and The Hong Kong Federation of Youth Groups in 2000; it is managed by a Board of Directors. The Dragon Foundation was established as a non-profit, charitable organization with a long-term commitment to nurturing young people of Chinese origin worldwide as leaders of tomorrow. Young Chinese leaders from around the world are provided with opportunities to meet, explore topical global issues and exchange ideas, thereby building a network among themselves.

■ 龍傳基金秘書處

地址 : 香港北角百福道21號

香港青年協會大廈21樓

Address : 21/F., The HKFYG Building, 21 Pak Fuk Road,

North Point, Hong Kong

電郵 E-mail : info@dragonfoundation.net 網址 Website : dragonfoundation.net 主辦機構 Organiser

場地贊助 Venue Sponsor





The Dragon Foundation

14th CHARITY GOLF TOURNAMENT

第14屆龍傳基金慈善高爾夫球賽

Thursday 5 June 2025



致 : 龍傳基金 本人/公司樂意支持上述球賽活動,詳情如下(請在適當項目的空格內加上「</」)

To: The Dragon Foundation I am / We are pleased to support this Tournament as follows (Please tick the appropriate boxes)

1 <i>4.1</i> — ##.pl			 	鳴謝安排 Acknowledgements		
擔任贊助 As Patron 贊助類別 Types of Sponsorship (秘書處將透過電郵收集參賽者隊伍資料 Secretariat will collect participating team information via email)	贊助額 Amount of Sponsorship	隊伍數目 Number of Team(s)	Event Backdrop (贊助機構商標) (Corporate logo)	活動場刊 Event Brochure (贊助機構商標) (Corporate logo)	龍傳基金網頁 DF Website (贊助機構商標) (Corporate logo)	代表接受紀念品 Receiving Souvenir
☐ 龍傳盃冠名贊助 Dragon Cup Patron	HK\$500,000	5	✓	✓	✓	✓
□ 鑽石贊助 Diamond Patron	HK\$120,000	3	✓	✓	/	✓
□ 黃金贊助 Gold Patron	HK\$68,000	2	✓	✓	✓	✓
☐ 隊伍贊助 Team Patron	HK\$29,800	1	不適用 N/A	(隊伍名稱) (Team's name only)	(隊伍名稱) (Team's name only)	不適用 N/A
☐ 個人參賽 Individual Patron	HK\$7,500	1	不適用 N/A	不適用 N/A	(個人名稱) (Person's name only)	不適用 N/A

□ 韓尼二八司充博 Disease display the company to be use	
□ Titl注度生物的 Usla Cooperate logo. □ 請展示公司商標 Please display the corporate logo.	
□ 球洞廣告贊助 Hole Sponsor HK\$25,000 1m(H) x 3m(W) □ 請展示以下名稱 Please show the following name:	
□ 場刊廣告贊助 Brochure Ad Sponsor HK\$10,000 210mm(H) x 148mm(W) (A5) 廣告設計內容須交大會審閱,大會有最終決定權。 The content of the advertising design must be submitted to the organiser for review, and the organiser has	the final decision.

現金贊助 Cash Donation

☐ HK\$

(請註明金額 please specify the amount)

鳴謝方式按贊助額決定 Acknowledgement methods are subjected to the amount of sponsorship.

多謝善長對龍傳基金的支持!請填寫以下資料以供秘書處跟進。Thank you for your support to The Dragon Foundation. Please fill in the below information for Secretariat's follow up.

捐款方法 Method of Donation

□ 支票 By Cheque (支票號碼 Cheque no.: 抬頭請填寫「龍傳基金」 Payable to "The Dragon Foundation" 請將支票連同此贊助表格郵寄至:

香港北角百福道21號香港青年協會大廈21樓

龍傳基金秘書處

Please mail your cheque together with this Sponsorship Form to:

The Secretariat of The Dragon Foundation

21/F., The HKFYG Building, 21 Pak Fuk Road, North Point, Hong Kong

□ 直接存入 By Direct Deposit

中國銀行(香港) Bank of China (Hong Kong)

帳戶名稱:龍傳基金

Account Name: The Dragon Foundation 帳戶號碼 Account No.: 012-874-0-009900-7 請將銀行收據連同此贊助表格電郵至

info@dragonfoundation.net 或郵寄至龍傳基金秘書處。

Please email the bank receipt together with this Sponsorship Form to info@dragonfoundation.net or mail to The Secretariat of The Dragon

Foundation.

□ 透過本會網頁上的捐款平台 By Donation Platform





















請將網上捐款平台收據連同此贊助表格電郵至 info@dragonfoundation.net或郵寄至龍傳基金秘書處。

Please email the online transfer receipt together with this Sponsorship Form to info@dragonfoundation.net or mail to The Secretariat of The Dragon Foundation.

網上捐款平台

Prof / Dr / Mr / Ms / Mrs □ 女 Female □ 男 Male 公司名稱 Company Name: 職位 Position: 電郵 Email: 手提電話 Mobile No.: 聯絡地址 Correspondence Address: 聯絡人 Contact Person: 電話號碼 Contact No.: 電郵 Email: 傳真號碼 Fax No.: 鳴謝芳名 Donor's Name for Acknowledgement: 捐款收據名稱 Name on Donation Receipt:

附註 Remarks

捐款者資料 Donor Information

捐款總額 Donation Amount: HK\$

善長姓名 Donor's Name:

- 1. 如蒙支持善舉,請於2025年5月9日前將表格電郵至本基金秘書處。 Please complete and return this form to us with your donation before 9 May 2025.
- 2. 港幣\$100以上的捐款將獲發收據作申請扣稅之用。 Donations of HK\$100 or more will receive a receipt for tax deduction purposes.
- 3. 秘書處將於5月下旬通知各參賽者有關活動詳情。 Information on the event will be sent to players in late May 2025.
- 4. 閣下向本基金提供的個人資料將作籌募活動及寄回捐款收據之用。倘若閣下不願意再收到本基金的籌募活動資料,請致電 2811 2779與本基金聯絡。

性別 Gender:

Personal data provided will be used to send you information about the Tournament, donation arrangements and future programmes. If you do not wish to receive information about future pogrammes, please contact us at 2811 2779.